
Obec  H r a š o v í k,   Hrašovík č. 36,  044 42  Rozhanovce 
 

Tel.: 055/6950741           E-mail: obechrasovik@netkosice.sk            www.hrasovik.sk            IČO: 00 691 232 

        0918 633 177                             ohrasovik@gmail.com                                                       DIČ: 2021261319 

        0908 246 233                      

 

 

Zápisnica  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

zo dňa  3. apríla 2023. 

 
 

Program: 
  
1. Otvorenie zasadnutia. 
2. Určenie zapisovateľa, navrhovateľa uznesenia a overovateľov zápisnice.  
3. Rôzne.  
4. Diskusia.  
5. Záver  
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny (príloha 1 a 2) 
 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 
 

Na úvod zasadnutia pani starostka privítala prítomných a otvorila zasadnutie obecného 
zastupiteľstva a prečítala program zasadnutia (príloha č. 3) a vyzvala prítomných poslancov, aby 
v prípade žiadnych pozmeňovacích návrhoch o programe zasadnutia hlasovali. Navrhnutý 
program OZ bol poslancami schválený.  
Hlasovanie: za: Bakaj, Béreš, Černík, Ing. Dobranský, Ing. Havrila  proti: nikto, zdržal sa: nikto. 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
 

Za zapisovateľku bola navrhnutá Mgr. Bučková,  za overovateľov zápisnice poslanci Ing. 
Dobranský a Bakaj, navrhovateľ uznesenia Ing. Havrila. O tomto návrhu pani starostka dala 
hlasovať poslancom. Návrh  bol schválený.  
Hlasovanie: za: Bakaj, Béreš, Černík, Ing. Dobranský, Ing. Havrila  proti: nikto, zdržal sa: nikto. 
 

3.  Rôzne: 
 
3.1. starostka obce predložila poslancom žiadosť p. Ottingerovej  o úpravu miestneho 

rigolu a požiadala poslancov aby sa vyjadrili resp. navrhli riešenie. Starostka 
informovala o možnosti umiestnenia vsakovacích panelov od firmy Ekodren, ktorá 
sa danou problematikou zaoberá a jej zástupcovia boli na mieste kde zhodnotili 
pomery a navrhli dané riešenie tak pre obec ako aj pre majiteľov dotknutého RD. 
Prvým krokom pre realizáciu ich návrhu má byť vykonanie skúšky vsiakavosti  
v rigole, po ktorej vypracujú cenovú ponuku na panely a potrebné lôžko pod tieto 
panely. Poslanci navrhovali prehĺbiť rigol zo strany obce ako aj prečistiť odtokovú 
rúru pod vjazdom k domu zo strany majiteľov pozemku. Potom poukázali, na 
susednú stavbu rodinného domu a riešenie vjazdu na pozemok . Poslanci poukázali 
na to že v prípade prehĺbenia a vyspádovania rigolu je potrebné vyčkať na 
realizáciu vjazdu k RD na susednom pozemku a potom riešiť vyspádovanie smerom 
k potoku. Poslanec Havrila povedal, že v prípade dažďov viacerí občania na iných 
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miestach obce čerpajú vodu z pivníc. Z budovy obecného úradu navrhli zviesť vodu 
zo strechy do priestoru bývalej žumpy OcU na obecnom pozemku z ktorej by 
odtekala do miestneho potoka. Starostka poukázala na zložitosť tohto riešenia 
osadenie odtokového potrubia od okapov do zeme, nakoľko na trase sú umiestnené 
prípojky k  OcU a vedenie elektrického kábla k novej trafostanici pri športovisku, 
ktoré má ochranné pásmo. S ohľadom na terajšiu situáciu s využitím vody navrhla 
osadiť k okapovým odtokom zo strechy nádrže na vodu, z ktorých sa bude voda 
používať na polievanie obecnej zelene. Po vypracovaní cenovej ponuky na 
navrhované riešenie od firmy Ekodren rozhodne OZ o ďalšom postupe so zreteľom 
na hospodárnosť a efekt riešenia. Poslanci sa vyjadrili sa, že v tomto zmysle je 
potrebné odpovedať  p. Ottingerovej.  

3.2. starostka obce predložila poslancom OZ poverenie zo dňa 27.12.2022 ktorým 
menovala zástupcu starostu poslanca Petra Bakaja s tým, že sa ospravedlnila, že na 
predchádzajúcom zastupiteľstve zabudla o tom informovať OZ, aj keď zákon 
neuvádza akým spôsobom a kedy má starosta informovať OZ o svojom rozhodnutí 
menovať svojho zástupcu. Poslanci namietali, že starostka tak urobila neskoro. 
Nakoniec starostka vyzvala poslancov, že ak majú výhrady voči osobe Petra Bakaja 
ako zástupcu starostu, nech navrhnú svojho kandidáta. Poslanec Béreš navrhol p. 
Havrilu, nakoľko ich p. Havrila zagitoval aby kandidovali za poslancov vo voľbách. 
Následne poslanci hlasovali. 

Hlasovanie: za: Bakaj, Béreš, Černík, Ing. Dobranský, Ing. Havrila  proti: nikto, zdržal sa: nikto. 
 

3.3. pani starostka informovala o projektoch na získanie finančných prostriedkov 
z programov a nadácií, do ktorých vypracovala projekty a to - Nadácia SPP - 
exterierový športový prvok, pingpong. stôl, Nadácia Allianz -  merač rýchlosti 
v obci.  Na projekte vytvorenia dažďovej záhrady a rekonštrukcie miestneho potoka 
sa pracuje. 

3.4. v tomto bode p. starostka informovala o stretnutí s p. Labošom a p. Kozákom 
ohľadom navrhovaného umiestnenia klimatizačných jednotiek na ob. úrad 
poslancami, s tým, že obaja páni sa zhodli na tom, aby obec riešila v prvom rade 
zníženie únikov tepla (strop) a následne spôsob vykurovania na OcU. Odhad fin. 
nákladov sa pohyboval od 3500-4000 EUR. Poslanci Dobranský a Havrila sa 
vyjadrili, že sa nestotožňujú s ich názorom, o úspore plynu na vykurovanie ob. 
úradu. Keďže obec pripravuje podklady k výzve na energetické zhodnotenie budov, 
otázka klimatizačných jednotiek ostáva otvorená. 

3.5. v ďalšom poslanec Béreš odovzdal v hotovosti pracovníčke úradu sponzorský 
príspevok vo výške 1100,00 EUR ( bol prijatý do pokladne obce),  ktorý vyzbieral 
od občanov: Ing. Ivan Havrila, Dušan Béreš, Otakar Kolarik, Peter Bakaj, Petra Stuhr, 
Jaroslav Krupáš, Martin Matta, Ing. Peter Dobranský, Peter Spišiak, Zoltán Papp, Ing. 
Kamil Dobranský, Ing. Štefan Jaroščák. Pani starostka aj touto cestou chce 
poďakovať za darované finančné prostriedky. 

3.6. ďalej informovala, o vklade pozemkov na katastri, ktoré previedol SPF na obec 
Hrašovík na základe žiadosti obce a následnej Zmluvy o prevode. Jedná sa 
o pozemky pod cestou v smere na Rozhanovce po most, ktoré boli vlastníctvom 
SPF. 

 

3.7. Poslanec Béreš žiadal reklamovať u zhotoviteľa rekonštrukciou cesty smerom na 
Rozhanovce, nakoľko si jazdou po ceste ničí auto. 
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4. Diskusia.  
 
 V tomto bode sa prihlásil Ing. Magic vo veci vysielania v obecnom rozhlase a žiadal,  

aby sa vzhľadom na „prácu z domu“ odmedzilo resp. skrátilo hranie piesni alebo 
presunulo hlásenie obecného rozhlasu po pracovnej dobe. Na túto tému zaznelo 
viacero názorov. Na to starostka reagovala, obecný rozhlas slúži na vyhlásenie buď na 
základe zaplateného poplatku v dohodnutom alebo reálnom čase (ponuka tovaru 
alebo služieb občanom), na opakované oznamovanie blížiacich sa udalostí a gratulácie 
občanom pri živ. jubileu. Ďalej povedala, že rozhlas vysiela hlavne pre starších 
občanov, seniorov, ktorí sú doma (nemajú možnosť využívať aplikácie) a ktorým je 
väčšina hlásení adresovaná. V ostatných prípadoch využívame mobilnú aplikáciu na 
oznamovanie a informovanie občanov. V ďalšom p. Bučková povedala o skúsenostiach 
s hlásením, kde občania majú rôzne požiadavky a námietky a je nemysliteľné aby 
chodila hlásiť rôzne oznamy po pracovnej dobe. Po krátkej diskusii sme prešli 
k ďalšiemu bodu nakoľko nie je možné vyhovieť všetkým názorom a aj s ohľadom na 
to, že  počet hlásení počas pracovných dní je  tri – štyri. 

 poslanec Černík na otázku starostky ohľadom stretnutia na Vyšnom záhumní povedal, 
že sa všetci poslanci stretli aj s p. Anderlem 29.1. na mieste – ceste 305, všetci 
konštatovali  že spevnený povrch cesty je v dôsledku používania ťažkých strojov a 
následných dažďov v časti vymytý a tým cesta zúžená. Ďalej sa pýtali na prípojku k RD 
ktorá je umiestnená v strede cesty. Starostka vysvetlila danú situáciu s prevodom 
pozemku susediaceho s cestou. Potom informovala o pripravovanej výstavbe v danej 
lokalite a riešenia odvodnenia.  

 v tomto bode starostka obce opäť oslovila predsedov komisii, že v prípade 
organizovania blížiacich sa plánovaných akcií športový deň a MDD, aby ešte oslovili 
občanov (rodičov detí, mládežníkov) k spolupráci nakoľko príprava a samotná 
organizácia v deň konania je fyzicky a časovo náročná. 

 
5.  Návrh uznesenia. 
 

Poslanec Ing. Havrila prečítal uznesenie 2/2023, ktoré bolo v hlasovaní schválené. 
Hlasovanie: za: Bakaj, Béreš, Černík, Ing. Dobranský, Ing. Havrila  proti: nikto, zdržal sa: nikto 

 
6. Záver  

 
Na záver pani starostka poďakovala prítomným za účasť  a ukončila 2. zasadnutie OZ v roku 
2023.  
Zápisnicu zapísala: E. Bučková  
 
 

 
............................................  .............................................  ............................................. 
Overovateľ zápisnice:                    Overovateľ zápisnice:                     Starostka obce Hrašovík: 
      K. Dobranský                            P. Bakaj                            R. Demková 

 
 Prílohy :  
1. Prezenčná listina zastupiteľstva  
2. Prezenčná listina občanov 
3. Pozvánka 
4. Uznesenie 2/2023  
5. Kópia dohody o poskytnutí finančného príspevku   


